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Protokół Nr 2/2025 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,  

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 13 lutego 2025r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Andrzej Rożenek - Wiceprzewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad pkt 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Andrzej Rożenek – Wiceprzewodniczący Komisji  – otworzył posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący stwierdził kworum.  

 Wiceprzewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie 

są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ad pkt 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Wiceprzewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku 

posiedzenia (załącznik nr 1 do protokołu).  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia br.  

4. System zbiórki odpadów elektronicznych i wielkogabarytowych – ocena  efektywności i 

dostępności punktu odbioru.  

5. Informacja o działaniach Gminy Opoczno na rzecz zmniejszenia ilości odpadów i lepszej 

jakości segregacji. 

6. Analiza funkcjonowania transportu lokalnego pod kątem potrzeb mieszkańców gminy 

oraz analiza kosztów. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Komisja przyjęła proponowany porządek obrad bez zmian.  

Ad pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia br. 
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Wiceprzewodniczący poinformował, że protokół Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie nr 1/2025 z dnia 23 

stycznia 2025r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy, jak również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu 

e - sesja.  

Wiceprzewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 1/2025 z dnia 23 

stycznia 2025r.   

 Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 23 stycznia 2025r.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia                     

Nr 1/2025  z dnia 23 stycznia 2025r. 

Ad pkt 4. 

 System zbiórki odpadów elektronicznych i wielkogabarytowych – ocena  

efektywności i dostępności punktu odbioru.  

 

Dominika Chybowska – Dyr. Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Informacja przygotowana przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Beata Wiktorowicz, Prezes PGK Sp. z o.o. 

Jarosław Antoniak, radna Anna Zięba, Dyr. Wydz. OŚ Dominika Chybowska, 

Wiceprzewodniczący Komisji Andrzej Rożenek. 

 Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad pkt 5.  

 Informacja o działaniach Gminy Opoczno na rzecz zmniejszenia ilości 

odpadów i lepszej jakości segregacji. 

 

Dominika Chybowska – Dyr. Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Prezes PGK Sp. z o.o. Jarosław Antoniak, Przewodnicząca Komisji 

Beata Wiktorowicz, Wiceprzewodniczący Komisji Andrzej Rożenek, Dyr. Wydz. OŚ 

Dominika Chybowska.  

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji – zaproponowała, aby w m-cu maju komisja 

udała się na wyjazdowe posiedzenie, celem oceny działalności PSZOK oraz składowiska 

odpadów w Różannej. Zaproponowała, aby na to posiedzenie zaprosić wszystkich radnych.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  
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Ad pkt 6. 

 Analiza funkcjonowania transportu lokalnego pod kątem potrzeb 

mieszkańców gminy oraz analiza kosztów. 

Robert Grzesiński – Prezes MPK Sp. z o.o. – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodniczący Komisji Andrzej Rożenek, Prezes MPK  

Sp. z o.o. Robert Grzesiński, Sekretarz Miasta Janusz Klimek,  radna Aneta Wdówka. 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

Ad pkt 7. 

Zapytania i wolne wnioski.  

Andrzej Rożenek – Wiceprzewodniczący Komisji – zapytał, kiedy zostanie namalowane 

przejście dla pieszych na ul. Mokrej. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji – prosi o naprawę lampy przy ul. Lipowej 16.  

W dyskusji głos zabrali: Sekretarz Miasta Janusz Klimek oraz Wiceprzewodniczący Komisji 

Andrzej Rożenek.  

Ad pkt 8. 

Zamknięcie posiedzenia.  

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 14.25 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

 

 Wiceprzewodniczący Komisji  

                                                                                            Andrzej Rożenek 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


